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Két éve írtam, hogy Haragszom az MPP-re . Visszaszívom! Már nem is haragszom.

  

A héten megjavították az utcánkat. Zsír egyenes, már-már szinte aszfalt. Az utcában élők
emlékezete óta nem történt ilyen, hogy a tanács megjavítatta volna az utat ilyen jó minőségben.
A tett értékét növeli, hogy nem a választások előtti napon tették ezt, hanem kampánycsendben,
két évvel a választások előtt.

  

Köszönjük szépen a fenyédi polgármesteri hivatalnak és a tanácsnak! Köszönjük!
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